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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. január 29. 
napján 9 órai kezdettel megtartott soros nyílt üléséről. 
 
 
NAPIRENDEK: 
1. Polgármesteri jelentés. 
2. Rendelettervezetek. Döntési javaslatok. 
3. Az önkormányzat éves munkaterve. 
Zárt ülés 
4. Döntési javaslat. 
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TARTALOMJEGYZÉK 
 
 
Rend. szám.     Tárgy:             Jegyzőkönyvi  
                       oldalszám: 
 
2/2013. „NET” „E”  A lakások és helyiségek bérletére, valamint 

az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról 
szóló 28/2005.(XI. 29.) KKÖT rendelet módosítása  9. 

 
3/2013. „NET” „E”  A költségelvű bérlet alapján biztosított önkormányzati  
    bérlakások bérbeadási feltételeiről szóló 5/2002. 

(III. 26.) KKÖT rendelet módosítása    10. 
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TARTALOMJEGYZÉK 
 
Hat. szám.    Tárgy:     Jegyzőkönyvi 
             oldalszám: 
 
8/2013.  Napirend elfogadása      5. 
 
9/2013.  Polgármesteri jelentés elfogadása    9. 
 
10/2013.  Nem lakás céljára szolgáló helyiségek 2013. évi  

bérleti díjának megállapítása     11. 
 
11/2013.  Háziorvosok feladat-ellátási szerződései   12. 
 
12/2013.  MAROSMENTI MEDICINA Kft. kérelme   13. 
 
13/2013.  DR-ARCHITECT Bt. kérelme    13. 
 
14/2013.  Otthoni szakápolási és hospice ellátás kiszombori 

működtetésének bejelentése – HÉLIOSZ-SOL Kft.  15. 
 
15/2013.  Beinschroth Gábor kérelme     16. 
 
16/2013.  A motorsziréna felújítása     17. 
 
17/2013.  A Vodafone bázisállomás optikai földkábel ellátásához 

tulajdonosi és útkezelői hozzájárulás iránti kérelem  18. 
 
18/2013.  Ajánlat „Rádió 7” megnevezésű rádióban műsoridő 

vásárlásra       19. 
 
19/2013.  KEVIÉP Kft. bérleti szerződés megkötésétől történő 

elállása       19. 
 
20/2013.  A Képviselő-testület 2013. évi munkaterve   22. 
 
21/2013.  A köznevelési intézmények állami fenntartásba vételével 

összefüggő vagyonkezelési szerződés újratárgyalása 23. 
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Jegyzőkönyv 
 
Készült Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. január 29. 
napján 9 órai kezdettel megtartott soros nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen vannak: Szegvári Ernőné polgármester, Balázs Zoltán képviselő, Börcsökné Balázs 
Márta képviselő, Gazsi Gábor képviselő, Szirbik Imre képviselő 
 
Összesen: 5 fő 
 
Igazoltan távol van: Bacsa György alpolgármester, Szekeres Krisztián képviselő 
 
Összesen: 2 fő 
 
Tanácskozási joggal részt vettek: Dr. Kárpáti Tibor jegyző, Szabóné Tamás Julianna 
közgazdasági csoportvezető 
 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselő-testület tagjait, jegyző 
urat, munkatársainkat! Megállapítom, hogy a képviselő-testület határozatképes számban jelen 
van, az ülést megnyitom. Javaslatot teszek a napirendre, a meghívó szerint, illetve 
kiegészíteném még egy döntési javaslattal, mert módosítani szükséges a KIK-kel kötendő 
vagyonkezelési szerződést. Van-e más javaslat? Aki egyetért a napirendekkel, kérem, 
kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 5 igen szavazattal meghozta 8/2013. számú határozatát. 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 
8/2013.(I. 25.) KNÖT. h. 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. január 29-i soros 
nyilvános testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
 
NAPIREND: 
9.00 
1. Polgármesteri jelentés. 
2. Rendelettervezetek. Döntési javaslatok. 
3. Az önkormányzat éves munkaterve. 
Zárt ülés 
4. Döntési javaslat. 
 
A határozatról értesül:  
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Irattár 
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1. Napirend 
Polgármesteri jelentés 
Előadó: Szegvári Ernőné 
    polgármester 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A polgármesteri jelentés az első napirendi pont. 

− December 19-én Mórahalmon EGTC elnökségi ülésén vettem részt. Az EGTC 
fejlesztési tervéről tárgyaltunk. A tervet nem találjuk megfelelőnek, ezért az elnökség 
úgy döntött, hogy visszaadja, és át kell dolgozni, ha az megfelelő, akkor lehet a tagság 
és a Közgyűlés elé terjeszteni.  

− December 20-án az Idősek Klubja rendezésében a Klub karácsonyi ünnepségén 
voltam a Művelődési Házban, szép számú közönség volt jelen, nagyon megható volt a 
Bethlemes játék. 

− December 21-én az iskola karácsonyi ünnepsége volt, nagyon szép ünnepséget 
tartottak.  

− Január 4-től szállítja a Honvédség az ivóvizet lajtos kocsival, 30-40 l fogy el egy-egy 
alkalommal, hétfőn, szerdán és pénteken. Felvettük velük a kapcsolatot és ezen a héten 
át fognak állni az egyszeri szállításra, csak szerdán és csak zacskós vizet fognak hozni, 
mert annyira kevés volt az igény, hogy nem kell ezért 3 napon át itt lenni, a zacskós 
víznek hosszabb az eltarthatósága. Megkezdték a víztisztító konténer telepítését a 
Mező utcán, hozták a nagy vasbeton gerendákat, az lesz az alja, és 30.-ára ígérték, 
hogy hozzák a konténert. Természetesen folyamatosan tartjuk a kapcsolatot a 
vízművel, mert ebben a vízmű munkatársai azok, akik hathatós segítséget tudnak adni. 

− Január 7-től az iskola vagyonkezelési szerződését készítettük elő, amit január 14-én 
rendkívüli testületi ülésen fogadtunk el. Január 15-én aláírtuk ezt a szerződést, amit a 
mai napon újratárgyalunk, mert vita alakult ki a decemberi számlákat illetően, de ez 
országosan problémát okozott és már itt van az e-mail, hogy ezt hogyan kell kezelni, a 
8. pontból az idevonatkozó, testület által jóváhagyott szövegezést ki kell vegyük, mert 
úgy tűnik, ez most már országosan megoldódik. 

− Január 16-án a „Kiszomborért” Alapítvány kuratóriumának ülésén vettem részt. Több 
gondolat volt, hogy esetleg megszűnik az Alapítvány, de ez most nem lehet téma, 
hiszen az Alapítvány nevében az önkormányzat segített pályázatot írni utcanév táblák, 
irányjelzőtáblák beszerzésére és annak a monitoringja még ebben az évben működik, 
erről csak jövő évben lehet gondolkodni, dönteni. 

− Január 17-én csatornanyomvonal bejárását tartottuk a mérnökszervezettel, 
kivitelezővel. Rengeteg a gond, a probléma. Még karácsony előtt hívni kellett őket, 
hogy töltsék az utcákat, akkor a Szántó Kovács utca volt nagyon problémás. Két 
ünnep között a Rozmaring utca. Utána beindult az élet januárban, elkezdték a tört 
anyagok behordását, illetve törik a járda maradványokat, ezt most nagyon jól fel 
tudják használni. Nagyon sok lakossági panaszt kapunk. Van olyan, hogy miért nem 
hordanak be, miért földdel töltik, utána, hogyha feltöltik a tört anyaggal, akkor jön a 
telefon, hogy nem tud beállni, mert felakadt az autó alja. Nagyon nehéz ott élni a 
halesziaknak is, ezt maximálisan elismerem. Ahol szűk az utca, mindannyian ugyanezt 
fogjuk átélni, a Kiss utcában is, mert valószínűsíthetően az útba tud bekerülni, mert 
annyira szűk az utca, és ahol szűk utcák vannak, mégha a szélén is megy el, nagyon 
nagy a sárfelhordás, mivel felázik, puhává válik a talaj. Sajnos ezt mindannyian meg 
fogjuk élni, kivétel az olyan széles utcákon, mint az Óbébai, Csatorna utca. Jogos a 
lakosság panasza, de nincs rá műszaki megoldás addig, amíg ez konszolidálódik, 6 
hónapot meg kell nekik hagyni és utána a tavaszi, nyári időszakban, mikor meleg van, 
akkor lehet megépíteni és kijavítani. Télen csak hideg aszfalttal lehet javítani.  
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− Január 21-én Ferencszállás és Klárafalva polgármestereivel, illetve jegyző úrral 
tárgyaltunk, jelen volt Dr. Kárpáti Tibor jegyző úr és a pénzügyes kolléganő. Még 
mindig nem tudjuk, hogy a társulásainkkal milyen irányba induljunk el. Jó lenne 
fenntartani az óvodai, mellette a szociális ágazatban a társulást, mert ezek jelentős 
többleteket hoznának a finanszírozás terén. Mondtuk, hogy a bölcsődét is lehetne 
társulási formában működtetni, hiszen akkor tudnának egy szolgáltatást biztosítani, így 
is van, amikor ferencszállási vagy klárafalvi gyermeket hoznak be. Gondolkodnak 
rajta, sok nyitott kérdés van a jogszabály értelmezése tájékán, mert a nem kötelező 
feladatokra a Kormányhivatal engedélye szükséges és nem tudjuk, hogy például a 
bölcsőde, ami már régóta működik, újnak számít-e, de ha nem, és mégis létrehozzuk 
ezt a társulást, akkor újnak számít-e. Ilyen kérdések vannak, mert ha mindent újra kell 
kezdeni a működési engedélyeknél egyértelmű, hogy újakat kell kérni, de a 
Kormányhivatal engedélye hogyan fog majd ehhez kapcsolódni. Ezeket még tisztázni 
kell, és ennek függvényében folytatjuk tovább a megoldásra törekvő beszélgetéseket. 

− Január 22-én a Hagymaházban voltam Naszradi András fotókiállításának megnyitóján. 
Gyönyörűek a képei. 

− Január 23-án a Nőklub meghívásának tettünk eleget a testületi tagokkal közösen.  
− Január 28-án az MVH-tól voltak ellenőrizni a pad és szemetes beszerzésére benyújtott 

pályázatot. Mind a 21 helyre kimentek, fotózták a helyszínt.  
− Kijavíttattuk a 43-as melletti haleszi buszmegállókat, egyetlen egy darab plexiüveget 

nem tudtunk kicserélni, mert mire lerendeltük, elhoztuk, még egyet kitörtek. Mindkét 
oldalon rendben volt. Péntekről szombatra virradóra összetörték a Makó irányában 
lévő buszmegálló összes plexiüvegét, a túloldalon kettőt vagy hármat. Szóltam a 
rendőröknek, elkezdték a felderítést, valamint megírtuk a feljelentést is. Nagyon 
szomorú ez a történet. Kigyűjtögettük 2010-től hány darabot cseréltünk, mennyit 
költöttünk rá, rengeteget és folyamatos ez a vandalizmus. Nem tudjuk, mi okozza. 
Hallottam az első összetöréseknél, hogy azt mondták, hogy miért tették ezt ide, miért 
nem fából van. Fából nem mertük odatenni, mert kiszedik, elviszik, eltüzelik, ezért 
került ide fémszerkezetes plexi oldalfalakkal. Ez azóta így megy, azóta folyamatosan 
rongálják. Ez volt most a legdurvább, mert a makói oldalon egyetlen egy sincs már 
benne. Nem tudom, a rendőrség mire tud majd jutni, bízunk benne, hogy felderítik a 
tettest. Az a bosszantó ebben, hogy pénzügyi kárt csinál az önkormányzatnak, a másik, 
hogy a haleszi emberek azok, akik ki vannak téve a szélnek, a hónak, az esőnek, 
mindennek. Nagyon sajnálatos. 

− Két pályázatunk nem nyert. Az egyik a szerb-magyar, a másik a Művelődési Ház 
LEADER-es pályázata, amiben a tető, a hőszigetelés és az ablakcsere volt benne. Ez 
aggályos lett volna, ha megnyerjük, mert amit most akarunk beadni, eléggé fedik 
egymást.  

 
Szegvári Ernőné polgármester: Ennyi a polgármesteri jelentés. Kérdés, észrevétel? 
 
Gazsi Gábor képviselő: A haleszi buszmegállóval kapcsolatban, újságban mindenképpen 
lehoznám a 2010 óta felmerült költségeket. Abban is lehetne gondolkodni, hogy többet nem 
csináltatjuk meg, nem kellene a plexiket cserélni, nincs értelme a mai gazdasági helyzetben.  
 
Balázs Zoltán képviselő: Egyetértek, kiszedni az összeset, hogy ne legyen balesetveszélyes 
és úgy hagyni legalább nyárig.  
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Börcsökné Balázs Márta képviselő: Arról nem beszélve, hogy a nagyvárosokban sem fából 
készülnek ezek, nem csúnya kivitelezésű került oda, esztétikus, a célnak megfelelő építmény. 
Nagyon sajnáljuk, hogy nem értékelik, és nem vigyáznak rá. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Akkor szavazzunk arról, hogy ne javíttassuk ki? 
 
Szirbik Imre  képviselő: Igen és az újságban jelenjen meg. 
 
Dr. Kárpáti Tibor  jegyző: Nem biztos, hogy ez testületi döntést igényel, hogy ne legyen 
kijavítva.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Most nem igényel testületi döntést, de evidens normál 
esetben ez úgy működik, ha valami meghibásodik, nem jövök a testülethez megkérdezni, 
eddig sem jöttem, hogy egy üveget vagy kettőt kicseréljünk. 
 
Gazsi Gábor képviselő: Polgármester asszony mögött állunk.  
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: A Zöldfa utcát még nem töltötték fel.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ismét szólni fogok. 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Február 25-én lesz az óvodánk 130 éves, egynapos, 
egyszeri kiállítással, nyitott szülinapi programmal készülünk.  
 
/Szekeres Krisztián képviselő megérkezett, így a képviselő-testület 6 fővel folytatja munkáját./ 
 
Balázs Zoltán képviselő: Baranyi Csaba jelezte, hogy amikor arra kerül a sor, hogy meg 
tudjuk csinálni a Szántó Kovács utcát, nagyon szívesen bárminemű fizikai munkát vállalna, 
tevékenyen szeretne ebben részt venni.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Köszönjük a felajánlást.  
 
Balázs Zoltán képviselő: Felemás volt a kerékpártárolóknál kirakott kamerákkal kapcsolatos 
észrevétel. Nagyon pozitív volt, a közelben lévő bolt tulajdonosa mondta, hogy nem fogy 
annyi kerékpáralkatrész, mióta kamera van. Negatív, hogy az egyik kerékpár-tulajdonosnak 
ellopták az első kerekét a kerékpárjáról, még a rendőrségi autó is ott állt. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ha nem jelentik be, akkor nem fogunk előrejutni. Elő kellett 
volna venni a felvételeket és kinyomozni és példát statuálni. Nem tudjuk mikor történt? 
 
Balázs Zoltán képviselő: Nem.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ezt is bele kellene fogalmazni az újságba, hogy csak akkor 
tudunk segíteni, ha szólnak, bejelentik. 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Azt kellene megírni, hogy lényegesen meggyorsítja az 
eljárást, ha bejelenti. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A Nőklubban is elmondtam, hogy be fogják kötni a szegedi 
rendőrségi központba, kiépítik az ehhez szükséges műszaki berendezéseket, ehhez 
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hozzájárultam. Van-e még kérdés? Aki elfogadja a polgármesteri jelentést, kérem, 
kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 6 igen szavazattal meghozta 9/2013. számú határozatát. 
 
Tárgy:  Polgármesteri jelentés elfogadása 
 
9/2013.(I. 29.) KNÖT. h 

HATÁROZAT 
 

Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. január 29-i testületi 
ülés polgármesteri jelentését elfogadta. 
 
A határozatról értesül:  
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Irattár 
 
 
2. Napirend 
Rendelettervezetek. Döntési javaslatok. 
- Lakások és helyiségek bérleti díja 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
       polgármester     jegyző 
 
/Az előterjesztés, a rendelet-tervezetek, a határozati javaslat és a fogyasztói árak 12 havi változása a 
KSH adatai alapján a jegyzőkönyv 3. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A lakások és helyiségek bérleti díjára vonatkozó módosítási 
javaslattal folytassuk munkánkat. Kérem, hogy ezzel kapcsolatban fejtsék ki a véleményüket.  
 
Gazsi Gábor képviselő: Az inflációs rátának megfelelő mértékű emelést javaslom. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Más javaslat? Aki egyetért a 28/2005.(XI. 29.) KKÖT 
rendelet módosításával, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 6 igen szavazattal megalkotta 2/2013. önkormányzati 
rendeletét. 
 

Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
2/2013.(I. 30.) önkormányzati rendelete 

 
a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes 

szabályokról szóló 28/2005.(XI. 29.) KKÖT rendelet módosításáról 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a lakások és helyiségek 
bérletére, valamint az elidegenítésére vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi 
LXXVIII. törvény 3. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 
32. cikk (1) bekezdés a) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket 
rendeli el: 
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1. § 
 
A lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról 
szóló 28/2005.(XI. 29.) KKÖT rendelet (a továbbiakban: R.) 1. számú melléklete e rendelet 
melléklete szerint módosul. 
 

2. § 
 
Ez a rendelet a kihirdetése napját követő napon lép hatályba, de rendelkezéseit a 2013. január 
havi lakbér megállapításánál is alkalmazni kell. 
 
 
Szegvári Ernőné sk.       Dr. Kárpáti Tibor sk. 
   polgármester        jegyző 
 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Aki egyetért az 5/2002.(III. 26.) KKÖT rendelet 
módosításával, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 6 igen szavazattal megalkotta 3/2013. önkormányzati 
rendeletét. 
 

Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
3/2013.(I. 30.) önkormányzati rendelete 

 
a költségelvű bérlet alapján biztosított önkormányzati bérlakások bérbeadási 

feltételeiről szóló 5/2002.(III. 26.) KKÖT rendelet módosításáról. 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a lakások és helyiségek 
bérletére, valamint az elidegenítésére vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi 
LXXVIII. törvény 3. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 
32. cikk (1) bekezdés a) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket 
rendeli el: 
 

1. § 
 
A költségelvű bérlet alapján biztosított önkormányzati bérlakások bérbeadási feltételeiről 
szóló 5/2002.(III. 26.) KKÖT rendelet 8. § (2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés 
lép: 
 
„(2) Az (1) bekezdésben megállapított bérleti díj minden év januárjában a KSH által 
hivatalosan megállapított infláció mértékével növekedik, azaz a bérleti díj 2013. évben 429,- 
Ft/m2/hó.” 
 

2. § 
 
Ez a rendelet a kihirdetése napját követő napon lép hatályba, de rendelkezéseit a 2013. január 
havi lakbér megállapításánál is alkalmazni kell. 
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Szegvári Ernőné sk.       Dr. Kárpáti Tibor sk. 
   polgármester        jegyző 
 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Aki egyetért a nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérleti 
díjának emelésével a határozati javaslatban foglaltak szerint, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 6 igen szavazattal meghozta 10/2013. számú határozatát. 
 
Tárgy:  Nem lakás céljára szolgáló helyiségek 2013. évi bérleti díjának megállapítása 
 
10/2013.(I. 29.) KNÖT h. 
 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a lakások és helyiségek 
bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. 
törvény 36. § (2) bekezdésében foglaltakra, továbbá a lakások és helyiségek bérletére, 
valamint elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló módosított 28/2005.(XI. 29.) 
KKÖT. rendelet 1. melléklet 1/b. pontjában foglaltakra figyelemmel, a KSH hivatalos 
közleménye szerinti éves 5,7 %-os inflációs rátára tekintettel az önkormányzati tulajdonú nem 
lakás céljára szolgáló helyiségek bérleti díját Kiszombor nagyközség területén 2013. évben az 
alábbiak szerint határozza meg: 
 

üzlethelyiség 582,- Ft/m2 
raktár        233,- Ft/m2. 

 
A Képviselő-testület felhatalmazza Szegvári Ernőné polgármestert, hogy a nem lakás céljára 
szolgáló helyiségek bérlőit az éves bérleti díjról tájékoztassa, és a bérleti szerződések 
fentieknek megfelelő módosításával kapcsolatban járjon el. 
 
A határozatról értesül:  
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
-Háziorvosok feladat-ellátási szerződései 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
       polgármester     jegyző 
 
/Az előterjesztés és a szerződés-tervezet a jegyzőkönyv 4. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A következő előterjesztés a háziorvosok feladat-ellátási 
szerződései. Elkészült a szerződés-tervezet, név nélkül, erre fog épülni mind a két 
háziorvosunknak a szerződése. Egyeztettük mind a két háziorvossal, ezt megfelelőnek 
tartották. Dr. Fekete Gyöngyi területi ellátási kötelezettség nélküli háziorvos, ezért nem kell 
vele megkötni ezt a szerződést. A fogorvosi szerződést a február 12.-ei ülésre hozzuk, mert 
egy körzetet képezünk Kübekházával. Tájékoztatni szeretném a testületet fogorvoslással 
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kapcsolatban. Dr. Szőnyi Magdolnának határozott idejű szerződése volt december végéig, 
most január végéig kötöttük, valószínű, hogy az utolsó dátum június 30.-a lehet, mert a TB 
törvényben benne van általános szabályként, ami rá is vonatkozik, hogy április 30-ig be kell 
jelenteni, hogy továbbdolgozik július 1-jét követően vagy nem. Ha továbbdolgozik, le kell 
mondania a nyugdíjáról. Ez egy általános szabály, itt nincs felmentés. A felmentés, amiről 
olyat sokat beszélnek a televízióban, rádióban, az a minisztériumokra, és a minisztériumok 
fenntartásában működő egészségügyi intézményekre vonatkozik. Ez egy önkormányzati 
feladat-ellátás. Semmit ezzel kapcsolatban még nem láttunk, hogy rendezték volna azt a 
részét, hogy kérhesse a felmentést, bejelenthesse ezt. Jelen pillanatban a jogszabály azt 
mondja doktornőre vonatkoztatottan, hogy vagy lemond a nyugdíjáról és továbbdolgozik, 
vagy nem dolgozik tovább, és igénybe veszi a nyugdíját. Ez óriási gondokat fog majd 
generálni. Doktornővel együtt dolgozunk már nagyon hosszú évek óta, úgy gondolom, hogy a 
lakosság is elégedett a munkájával. A praxisát nem tudta még eladni, folyamatosan hirdeti. Ha 
ez a helyzet beáll, akkor helyettesről kell gondoskodnunk. A praxist akkor sem tudjuk 
meghirdetni, mert a doktornő a jogosult, de a helyettesítésről gondoskodnunk szükséges. A 
fogorvosi szerződést hozzuk a következő testületi ülésre, ami Lázár doktor úrra vonatkozik. 
Kérdés? Aki jóváhagyja a háziorvosok feladat-ellátási szerződését, kérem, kézfeltartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 6 igen szavazattal meghozta 11/2013. számú határozatát. 
 
Tárgy: Háziorvosok feladat-ellátási szerződései 
 
11/2013.(I. 29.) KNÖT h. 

HATÁROZAT 
 

Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a háziorvosok 
feladat-ellátási szerződései tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a melléklet 
szerinti feladat-ellátási szerződés-tervezetet, egyúttal felhatalmazza Szegvári Ernőné 
polgármestert, hogy a feladat-ellátási szerződéseket – a melléklet szerinti tartalomnak 
megfelelően - kösse meg az érintett háziorvosokkal. 
 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a megkötött feladat-ellátási szerződések 
egy-egy példányát küldje meg a Csongrád Megyei Kormányhivatal Egészségbiztosítási 
Pénztári Szakigazgatási Szerve felé. 
 
A határozatról értesül:  
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
- MAROSMENTI MEDICINA Kft. kérelme 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
       polgármester     jegyző 
 
/Az előterjesztés, a határozati javaslat és a kérelem a jegyzőkönyv 5. számú melléklete./ 
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Szegvári Ernőné polgármester: MAROSMENTI MEDICINA Kft. kérelme. Kéri, hogy 
fióktelepként használhassa a Szegedi u. 2/C. szám alatti ingatlanban lévő orvosi rendelőt. 
Kérdés? Aki hozzájárul ahhoz, hogy a Kft. fióktelepként használhassa a Szegedi u. 2/C. szám 
alatti ingatlanban lévő orvosi rendelőt, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 6 igen szavazattal meghozta 12/2013. számú határozatát. 
 
Tárgy: MAROSMENTI MEDICINA Kft. kérelme 
 
12/2013. (I. 29.) KNÖT h. 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 
MAROSMENTI MEDICINA Kft. kérelme tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 
 
1. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a MAROSMENTI 
MEDICINA Kft. képviseletében eljáró Dr. Fekete Gyöngyi ügyvezető (6774 Ferencszállás, 
Szegedi u. 55.) kérelmére hozzájárul ahhoz, hogy a MEDIKÁCIÓ Bt. (székhelye: 6774 
Ferencszállás, Szegedi u. 55.) által bérelt, Kiszombor Nagyközség Önkormányzata tulajdonát 
képező Kiszombor, Szegedi u. 2/C szám alatti épületben lévő orvosi rendelőt a Kft. 
fióktelepként használhassa.  
 
2. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Szegvári 
Ernőné polgármestert arra, hogy az 1. pontban meghatározottaknak megfelelő, szükséges 
jognyilatkozatokat megtegye. 
 
A határozatról értesül:  
- MAROSMENTI MEDICINA Kft. 6774 Ferencszállás, Szegedi u.55. 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
- DR-ARCHITECT Bt. kérelme 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
       polgármester     jegyző 
 
/Az előterjesztés, a határozati javaslat és a kérelem a jegyzőkönyv 6. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: DR-ARCHITECT Bt. kérelme. Aki hozzájárul ahhoz, hogy a 
Bt. fióktelepként használhassa a Szegedi u. 2/C. szám alatti ingatlanban lévő orvosi rendelőt, 
kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 6 igen szavazattal meghozta 13/2013. számú határozatát. 
 
Tárgy: DR-ARCHITECT Bt. kérelme 
 
13/2013. (I. 29.) KNÖT h. 

HATÁROZAT 
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Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a DR-
ARCHITECT Bt. kérelme tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 
 
1. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a DR-ARCHITECT Bt. – 
melynek fő tevékenységi köre a járóbeteg-ellátás és a foglalkozás-egészségügyi szolgáltatás - 
képviseletében eljáró Dr. Fekete Gyöngyi háziorvos, kültag (6774 Ferencszállás, Iskola u. 
1/B) kérelmére hozzájárul ahhoz, hogy a MEDIKÁCIÓ Bt. (székhelye: 6774 Ferencszállás, 
Szegedi u. 55.) által bérelt Kiszombor Nagyközség Önkormányzata tulajdonát képező 
Kiszombor, Szegedi u. 2/C szám alatti épületben lévő orvosi rendelőt a DR-ARCHITECT Bt. 
fióktelepként használhassa. 
 
2. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Szegvári 
Ernőné polgármestert arra, hogy az 1. pontban meghatározottaknak megfelelő, szükséges 
jognyilatkozatokat megtegye. 
 
A határozatról értesül:  
- DR-ARCHITECT Bt. 6774 Ferencszállás, Iskola u. 1/B 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
- Otthoni szakápolási és hospice ellátás kiszombori működtetésének bejelentése 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
       polgármester     jegyző 
 
/Az előterjesztés, a határozati javaslat és a bejelentés a jegyzőkönyv 7. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Otthoni szakápolási és hospice ellátás kiszombori 
működtetésének bejelentése. Kérdés? 
 
Balázs Zoltán képviselő: Hogy működnek? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ha a háziorvos látja, hogy valamelyik gondot kezelniük kell, 
akkor orvosi javaslatot kapnak és az alapján TB támogatásra az itt felsoroltakat ellátják otthon 
a lakáson. Többször felmerült a házi gondozás kapcsán, hogy a felfekvések kezelését tudnák 
csinálni, ez benne is van a tevékenységükben, de benne van, hogy fürdetik, rendbe teszik, az 
már szinte egy lépéssel több és akkor nem két ember menne ki kétszer. Javasoltam, hogy 
beutalóval a TB finanszírozná ezt az ellátási formát, de mondták, ez az azért annyira nem 
egyszerű, mert ha már fürösztik, akkor azt is elrendezik a gondozóink és akkor nem két 
ismeretlen, vagy ha már megszokta az egyiket, akkor nem egy másik kezdi újra a gondozást. 
Kérdés? Aki tudomásul veszi a bejelentést, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 6 igen szavazattal meghozta 14/2013. számú határozatát. 
 
Tárgy:  Otthoni szakápolási és hospice ellátás kiszombori működtetésének bejelentése – 
HÉLIOSZ-SOL Kft. 
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14/2013.(I. 29.) KNÖT h. 
HATÁROZAT 

 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és tudomásul 
vette a HÉLIOSZ-SOL Egészségügyi Szolgáltatási és Oktatási Kft. (6726 Szeged, Alsó-
kikötő sor 6. 8/48.) ügyvezetője által tett bejelentését, miszerint Kiszombor közigazgatási 
területén otthoni szakápolás és otthoni hospice ellátási tevékenységet szeretnének folytatni. 
 
A szolgáltató ezen bejelentést az egészségügyi szolgáltatások Egészségbiztosítási Alapból 
történő finanszírozásának részletes szabályairól szóló 43/1999. (III. 3.) Korm. rendelet 35. § 
(2) bekezdésében előírt kötelezettségének eleget téve tette.  
 
A határozatról értesül: 
- HÉLIOSZ-SOL Egészségügyi Szolgáltatási és Oktatási Kft. 

6726 Szeged, Alsó-kikötő sor 6. 8/48. 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Irattár 
 
 
- Beinschroth Gábor kérelme 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
       polgármester     jegyző 
 
/Az előterjesztés, a határozati javaslat és a kérelem a jegyzőkönyv 8. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Beinschroth Gábor kérelme a következő előterjesztés. Leírta 
az elképzelését, hogy dohányboltot szeretnének üzemeltetni, ha megnyerik a pályázatot, akkor 
alakítaná át ezt a ruházati boltot úgy, hogy ez a rész külön zárható legyen, valamint akkor 
hozzá szeretné bérelni a volt üveges boltot, ez még ebben a kérelemben nincs benne. Ha majd 
megnyeri, akkor úgyis vissza kell hozzuk testület elé. Most állásfoglalást kér, hogy majd ezt 
az átalakítást megcsinálhassa. Albérletbe szeretné adni a feleségének, aki a dohányüzletet 
működtetné.  
 
/Bacsa György alpolgármester megérkezett, így a képviselő-testület 7 fővel folytatja munkáját./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Vélemény? 
 
Gazsi Gábor képviselő: Támogatom a kérelmet. Lényeges, hogy le lesz védve, riasztózva. 
 
Szekeres Krisztián képviselő: Azért is fontos, mert dohánybolt működtetésre szóló szerződés 
20 évre szól majd, ha nyer a pályázat. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Az önkormányzat nem vállal 20 éves időtartamot. Más 
javaslat? Aki egyetért a határozati javaslatban megfogalmazottakkal, kérem, kézfeltartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 15/2013. számú határozatát. 
 
Tárgy: Beinschroth Gábor kérelme 
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15/2013.(I. 29.) KNÖT h 
HATÁROZAT 

 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Beinschroth 
Gábor bérlő kérelmét, - amely arra vonatkozott, hogy az általa bérelt önkormányzati tulajdonú 
Kiszombor, Nagyszentmiklósi u. 7. szám alatti üzlethelyiségben (ruházati bolt) – mely 
magába foglal egy 40 m2 területű üzletet és egy 5 m2 területű raktárt – (a továbbiakban: 
bérlemény) kialakíthasson egy 11,76 m2 terület nagyságú dohánybolt üzemeltetése céljára 
szolgáló ingatlanrészt és azt albérletbe adhassa abban az esetben, ha Beinschrothné Gazdag 
Ágnes dohánybolt üzemeltetésével kapcsolatos pályázata sikeres lesz - és az alábbi döntést 
hozta: 
 

1. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a kérelemben foglaltaknak 
megfelelően hozzájárulását adja ahhoz, hogy bérlő kialakíthasson a kérelemhez csatolt 
vázrajznak megfelelően egy 11,76 m2 terület nagyságú dohánybolt üzemeltetése céljára 
szolgáló ingatlanrészt a főbejárati ajtó cseréjével és a főfal rendbehozatalával együtt, azzal a 
feltétellel, hogy a bérleti szerződés megszűnése esetén bérlő az átalakítással kapcsolatban a 
bérbeadó önkormányzat felé semmilyen anyagi követeléssel nem élhet. 
 

2. A Képviselő-testület fenti ingatlanrész vonatkozásában az albérleti szerződés megkötéséhez 
hozzájárul az alábbi feltételekkel: 

- az albérleti szerződés az 5 év időtartamot nem haladhatja meg és a bérlő (főbérlő) 
bérleti jogviszonyának megszűnésével egyidejűleg megszűnik az albérleti szerződés 
is, 

- a bérbeadó hozzájárulása hatályát veszti, ha az albérlő a helyiséget 
rendeltetésellenesen használja, 

- a Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert arra, hogy az albérleti szerződést 
jóváhagyólag aláírja, 

- az albérleti szerződés kizárólag a bérbeadó nevében eljáró polgármester 
jóváhagyásával érvényes. 

 
A határozatról értesül: 
- Beinschroth Gábor 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Kérem alpolgármester urat, tájékoztassa a képviselő-
testületet a Védelmi Bizottság ülésén elhangzottakról. 
 
Bacsa György alpolgármester: Makó mint járási székhely, benne van, de ki kellett volna 
választani még két polgármestert. Martonosi György polgármester úr javasolta és egyetértek 
vele, hogy minden polgármester legyen meghívva ezután is a Bizottság ülésére. Napirenden 
kívül jelen volt a Munkaügyi Központ képviselője, hogy adjon tájékoztatást a közmunka-
programról. A hölgy annyit mondott, hogy a 2013-as keret még nincs leosztva, így nem tud 
róla semmit mondani. Az Alsó-Tisza-vidéki Vízügyi Igazgatóság képviselője tartott egy rövid 
tájékoztatót a várható dolgokról. Jelen pillanatban a Tisza vízgyűjtő területén hóban a sok 
éves átlagnak 110 %-a, a Marosnak 135 %-a van. Attól függ, milyen tavasz jön, hogy lesz 
árvíz vagy nem. Ennyi hangzott el. 
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- A motorsziréna felújítása 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
       polgármester     jegyző 
 
/Az előterjesztés és az árajánlat a jegyzőkönyv 9. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A következő a motorsziréna felújítása. Kaptam egy feladatot, 
körbejártuk. Vélemény? 
 
Gazsi Gábor képviselő: Az előterjesztésben javasoltat fogadjuk el. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Más javaslat? Aki egyetért azzal, hogy nem tudjuk a 
motorsziréna felújításával összefüggésben a tartóoszlop telepítését és az ezzel kapcsolatos 
költségeket vállalni, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 16/2013. számú határozatát. 
 
Tárgy:  A motorsziréna felújítása 
 
16/2013.(I. 29.) KNÖT. h 

HATÁROZAT 
 

Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a motorsziréna 
felújítása tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta:  
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a DÉMÁSZ-Primavill Kft. 
(6724 Szeged, Pulcz u. 42.) által a szirénatartó oszlop létesítésére vonatkozó 949.000,- Ft 
+ÁFA összegben megadott tervezési-kivitelezési árajánlat ismeretében akként határoz, hogy 
az árajánlatban szereplő jelentős összegre tekintettel a motorsziréna felújításával 
összefüggésben a tartóoszlop telepítésével kapcsolatos költségeket nem vállalja. 
 
A határozatról értesül: 
- DÉMÁSZ-Primavill Kft. 
- Csongrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság  
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Irattár 
 
 
- A Vodafone bázisállomás optikai földkábel ellátásához tulajdonosi és útkezelői 
hozzájárulás iránti kérelem 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
       polgármester     jegyző 
 
/Az előterjesztés és a határozati javaslat a jegyzőkönyv 10. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A Vodafone bázisállomás optikai földkábel ellátásához 
tulajdonosi és útkezelői hozzájárulás iránti kérelem. Kérdés? Aki egyetért azzal, hogy adjuk 
meg a tulajdonosi és útkezelői hozzájárulást, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 17/2013. számú határozatát. 
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Tárgy: A Vodafone bázisállomás optikai földkábel ellátásához tulajdonosi és útkezelői 
hozzájárulás iránti kérelem 

 
17/2013.(I. 29.) KNÖT h. 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Vodafone 
bázisállomás optikai földkábel ellátásához tulajdonosi és útkezelői hozzájárulás iránti kérelem 
tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta:  
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Vodafone bázisállomás 
optikai földkábel ellátásához tulajdonosi és útkezelői hozzájárulás iránt előterjesztett 
kérelemben foglaltakat figyelembe véve az önkormányzati tulajdonú Kiszombor, külterület 
3498 hrsz-ú „út” megnevezésű ingatlanon optikai földkábel elhelyezéséhez – a csatolt tervek 
alapján, a csatlakozási ponttól a toronyig - tulajdonosi és útkezelői hozzájárulását megadja 
azzal a feltétellel, hogy a kivitelezést követően a kiépített vezeték nyomvonalának eredeti 
állapotban (megfelelő tömörítés, a közlekedésre alkalmas állapot biztosítása) történő 
helyreállítása kerüljön elvégzésre. 
 
A határozatról értesül: 
- POTÁV Kft. Szeged, József A. sgt. 148/B. 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
- Ajánlat „Rádió 7” megnevezésű rádióban műsoridő vásárlásra 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
       polgármester     jegyző 
 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ajánlat „Rádió 7” megnevezésű rádióban műsoridő 
vásárlásra. Vélemény? 
 
Szekeres Krisztián képviselő: A szórás körzete nem itt a legerősebb, az ottani 
vonzáskörzetnek adják leginkább az információkat. 
 
Szirbik Imre  képviselő: Ha gondolkodunk ilyenben, akkor mégis inkább a makói Árkádia 
Rádiót kellene megkeresni.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Úgy látom, hogy az álláspont az, hogy nagyon jó lenne, de 
pénzügyi helyzetünk nem teszi lehetővé.  
 
Szekeres Krisztián képviselő: Esetleg egy félórás műsort, amikor indul a nyári fesztivál. 
 
Balázs Zoltán képviselő: Eddig is kerestük őket. A Rádió 88-cal szerződést is kötöttünk, 
spotokat készítették, naponta 5-6 alkalommal mondták be a nyári fesztivál kezdetéig és 
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közben is. Az Árkádia Rádióval ugyanilyen kapcsolat volt. Ennyivel meg lehet keresni a 
„Rádió 7”-et is. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Majd akkor megkeressük. Most ezzel az ajánlattal nem 
kívánunk élni, tekintettel az önkormányzat szűkös anyagi lehetőségeire, aki ezzel egyetért, 
kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 18/2013. számú határozatát. 
 
Tárgy:  Ajánlat „Rádió 7” megnevezésű rádióban műsoridő vásárlásra 
 
18/2013.(I. 29.) KNÖT. h 

HATÁROZAT 
 

Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az ajánlat 
„Rádió 7” megnevezésű rádióban műsoridő vásárlásra tárgyú előterjesztést és az alábbi 
döntést hozta: 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Rádió 7” megnevezésű 
rádióban műsoridő vásárlására vonatkozó ajánlattal nem kíván élni, tekintettel az 
önkormányzat szűkös anyagi lehetőségeire. 
 
A határozatról értesül:  
- Kisbíró Hirdető Szervező és Műsorszóró Kft. 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Irattár 
 
 
- KEVIÉP Kft. bérleti szerződés megkötésétől történő elállása 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
       polgármester     jegyző 
 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: KEVIÉP Kft. bérleti szerződés megkötésétől történő elállása. 
Aki tudomásul veszi, hogy nem kötöttünk szerződést, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 19/2013. számú határozatát. 
 
Tárgy:  KEVIÉP Kft. bérleti szerződés megkötésétől történő elállása 
 
19/2013.(I. 29.) KNÖT. h 

HATÁROZAT 
 

Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a KEVIÉP Kft. 
bérleti szerződés megkötésétől történő elállása tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a KEVIÉP Kft. bérlet iránti 
kérelme – a Kiszombor, Móricz u. 1. (volt Rónay-kastély) szám alatti melléképület (volt 
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lovarda) bérbeadás útján történő hasznosítása tárgyú 310/2012. (XII. 18.) KNÖT 
határozatával akként határozott, hogy az önkormányzat tulajdonát képező Kiszombor, Móricz 
u. 1. szám alatti ingatlanon lévő melléképületből (lovarda), 60 m2 nagyságú épületrészt a 
KEVIÉP Építőipari és Kereskedelmi Kft. (4025 Debrecen, Széchenyi u. 46.) részére tárolás 
céljára a településen folyó szennyvízhálózat fejlesztés kivitelezésének időtartamára 2013. 
január 19. napjától határozott időre, 551,- Ft/m2/hó ár figyelembe vételével összesen 33.060,- 
Ft/hó összeg bérleti díj ellenében bérbe adja, egyidejűleg felhatalmazta a polgármestert a 
bérleti szerződés aláírására. 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy a 
KEVIÉP Kft. fenti ingatlant mégsem kívánja bérbe venni, szerződéskötési szándékától elállt, 
ezért a bérleti szerződés nem jött létre. 
 
A határozatról értesül:  
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
3. Napirend 
A Képviselő-testület 2013. évi munkaterve 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
       polgármester     jegyző 
 
/Az előterjesztés, a határozati javaslat és a munkaterv tervezete a jegyzőkönyv 13. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A Képviselő-testület 2013. évi munkaterve a következő 
napirend. Javaslat a munkatervhez kapcsolódóan? 
 
Szekeres Krisztián képviselő: A szeptemberi részben van Nagy Lőrinc által készítendő 
beszámoló. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Jó, kivesszük Nagy Lőrinc nevét.  
 
Szekeres Krisztián képviselő: Tudom, hogy a civil szervezetek tavaly is beszámoltak, de 
ugyanakkor egy fél oldalban miért ne láthatnánk a tevékenységüket, olyan céllal, hogy 
egyáltalán tudjuk, kik működnek még, kik aktívak? 
 
Balázs Zoltán képviselő: Február 6-ára minden civil szervezet meghívást kapott, a 
Honismereti Kör lesz a házigazda. 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Esetlegesen a pályázati úton támogatott szervezetek 
beszámolása, hogy mire fordították a támogatást. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Elszámolnak mindig, ha kéri a testület, be tudjuk hozni, mert 
pénzügyi elszámolásuk van.  
 
Balázs Zoltán képviselő: A civil szervezeteket nem testületi ülésre hívnám, inkább kötetlen 
beszélgetésre például a Művelődési Házba. 
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Szegvári Ernőné polgármester: Ezt meg lehet csinálni rugalmasan, elmegy az egész 
képviselő-testület február 6-án. A munkatervbe nem tennénk bele. 
 
Szekeres Krisztián képviselő: A KIK-kel úgyis folyamatos a kommunikáció. A második 
félévben nem lehetne elhívni?  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Biztos, hogy erre szükség lesz majd, ez nagyon jó ötlet. 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Az iskola működésének tapasztalatairól 
meghallgathatnánk.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Mikor? 
 
Szekeres Krisztián képviselő: Év végén. 
 
Bacsa György alpolgármester: Júniusban, az első félév végén. 
 
Balázs Zoltán képviselő: Nagyon sok minden szeptemberben fog kiderülni.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Tavasszal fogják összeállítani a fejlesztési terveket, hogy 
milyen csoportokat hol, mire építenek. Akkor már látszódnak az irányok.  
 
Gazsi Gábor képviselő: Akkor még nem beszélhetünk tapasztalatokról. 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Későbbre gondoltam én is. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Lehet, valami olyan címmel kellene megfogalmazni, hogy a 
Makó járás közoktatási fejlesztési tervében Kiszombor általános iskola helye és szerepe. Még 
az iskolakezdés előtt.  
 
Dr. Kárpáti Tibor  jegyző: Lehet, először tárgyalni kellene, hogy mikor jönnének el és utána 
elhívni őket.  
 
Balázs Zoltán képviselő: Jó így a munkaterv. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Egyeztetni fogok a KIK-kel egy időpontot.  
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Februárban az óvodai alapellátással kapcsolatos 
fenntartói feladatoknál meg kell határozni, mikor van a beiratkozás. Februárban ki kellene írni 
pályázatot óvodavezetői munkakörre, júliusban eltelik az 5 éves ciklus. Időben el kellene 
kezdeni a pályáztatást és valamikor júniusban célszerű a döntés.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Jó volna tudni, hogy társulásban működő óvodavezetői 
álláshelyet hirdetünk vagy sima óvodavezetőt. 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Februárban még meg kell határozni az óvoda nyári 
zárva tartását, azt is törvény írja elő, hogy a szülői értekezletekig tájékoztatni kell erről a 
szülőket. 
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Dr. Kárpáti Tibor  jegyző: Az lehetne a címe, hogy az óvoda működésével kapcsolatos 
fenntartói döntések. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Márciusban falugyűlést is szeretnénk tartani, de találkozhatna 
a képviselő-testület a szennyvízcsatorna kivitelezőjével és a projektszervezettel.  
 
Balázs Zoltán képviselő: Hívjuk őket, nagyon kíváncsi vagyok rá. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Van-e még javaslat? Aki egyetért a munkatervvel, azzal a 
kiegészítéssel, hogy február 26.-ai napirendi pontokat kiegészítjük az óvoda működésével 
kapcsolatos fenntartói döntésekkel és a tájékoztatóval a szennyvízcsatornázás helyzetéről, a 
projekt előrehaladásáról, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 20/2013. számú határozatát. 
 
Tárgy: A Képviselő-testület 2013. évi munkaterve 
 
20/2013.(I. 29.) KNÖT h.  

HATÁROZAT 
 

Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. évi munkatervét a 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 8/2011. (IV. 6.) önkormányzati rendelet 14. § 
(1) bekezdésben foglaltak szerint elfogadta. 
 
A Munkaterv a határozat mellékletét képezi. 
 
A határozatról értesül: 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Irattár 
 
 
- A köznevelési intézmények állami fenntartásba vételével összefüggő vagyonkezelési 
szerződés újratárgyalása 
Előadók: Szegvári Ernőné     Dr. Kárpáti Tibor 
      polgármester      jegyző 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A köznevelési intézmények állami fenntartásba vételével 
összefüggő vagyonkezelési szerződés újratárgyalása. A szerződés 8. pontjában 
megfogalmaztunk a számlázással kapcsolatban egy bővített mondatot. Most Farkas Éva 
átküldte azt az eljárási szabályt, hogy a decemberi teljesítésű, de januári kifizetésű számlákat 
a KIK nevére kell átíratni és a KIK fizeti. 2012. decemberét megelőző számlákat 
jegyzőkönyvezni kell, a KIK nevére szóló számlákat fogadják be és fizetik ki. A december 
előtti számlákról el kell ismerni az önkormányzatnak, hogy az az önkormányzatot terheli, ez 
nem is volt vitatéma. Kérem jegyző urat, hogy ismertesse a 8. pontot. 
 
Dr. Kárpáti Tibor  jegyző: A 8. pont eredetileg úgy szólt: „a KIK viseli a vagyonkezelésében 
levő vagyonnal összefüggő költségeket, közterheket, díjakat, gondoskodik a 
vagyonvédelemről.” Ez került kiegészítésre a múlt testületi ülésen azzal a mondattal, illetve 
úgy lett jóváhagyva a szerződés-tervezet, hogy „ennek megfelelően az Önkormányzat az 
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érvényes vagyonbiztosítás alapján a vagyonbiztosítás átkötéséig továbbszámlázza a KIK 
részére a Dózsa György Általános Iskolára eső költséget, valamint - a pénzforgalmi teljesítési 
szemléletű könyvvezetés miatt - a januárban érkezett, januári fizetési határidejű, decemberi 
teljesítésű számlákat.” A jelen javaslat arról szól, hogy ezt a második mondatot vegyük ki a 
szerződésből és a 8. pont az eredeti szerződés-tervezetnek megfelelően, amit a KIK küldött, 
maradjon a szerződésben, és ekként legyen módosítva. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a 8. pontból vegyük ki ezt a 
mondatot, kérem, kézfeltartással jelezze.  
 
A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 21/2013. számú határozatát. 
 
Tárgy: A köznevelési intézmények állami fenntartásba vételével összefüggő vagyonkezelési 
szerződés újratárgyalása 
 
21/2013.(I. 29.) KNÖT h. 

HATÁROZAT  
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a köznevelési 
intézmények állami fenntartásba vételével összefüggő vagyonkezelési szerződés 
újratárgyalása tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 
 
1. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a köznevelési intézmények 
állami fenntartásba vételével összefüggő vagyonkezelési szerződés tárgyú, 2/2013.(I. 14.) 
KNÖT határozatával – figyelemmel a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 
74.§ (1) bekezdésére, 76. § (5) bekezdés a) pontjára, a köznevelési feladatot ellátó egyes 
önkormányzati fenntartású intézmények állami fenntartásba vételéről szóló 2012. évi 
CLXXXVIII. törvény 8.§ (1) bekezdés b) pontjára, valamint az Önkormányzat és a 
Klebelsberg Intézményfenntartó Központ (a továbbiakban: KIK) között 2012. decemberében 
létrejött átadás-átvételi megállapodás rendelkezéseire - a Kiszombor Nagyközség 
Önkormányzata és a KIK által megkötendő vagyonkezelési szerződést – a határozat 
melléklete szerinti tartalommal jóváhagyta és felhatalmazta Szegvári Ernőné polgármestert a 
vagyonkezelési szerződés aláírására és a vagyonkezelői jog bejegyzéséhez szükséges 
jognyilatkozatok megtételére, azonban a vagyonkezelési szerződés a mai napig nem jött létre. 
 
2. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti határozatával 
jóváhagyott vagyonkezelési szerződés 8. pontját – a KIK tankerületi igazgatóval történt 
további egyeztetést követően - az alábbi 8. pontra módosítja: 
„8. A KIK viseli a vagyonkezelésében levő vagyonnal összefüggő költségeket, közterheket, 
díjakat, gondoskodik a vagyonvédelemről.” 
 
3. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kiszombor Nagyközség 
Önkormányzata és a KIK által megkötendő vagyonkezelési szerződést a jelen határozat 
melléklete szerinti – a módosított 8. pontot rögzítő - tartalommal hagyja jóvá és a 
vagyonkezelési szerződés jelen határozat mellékletének megfelelő tartalmú aláírására 
hatalmazza fel Szegvári Ernőné polgármestert.  
 
A határozatról értesül:  
- Klebelsberg Intézményfenntartó Központ 
- Szegvári Ernőné polgármester 
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- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A képviselő-testület zárt ülésen folytatja munkáját. 
 
 

Kmf. 
 
 

Szegvári Ernőné          Dr. Kárpáti Tibor 
   polgármester                 jegyző 
 
 
 


